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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani 

 din data de 29 iunie 2023 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Carmen Grosu – director Direcția economică; 

▪ d-na Paula Mîndru – inspector Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția managementul proiectelor și investitiilor;  

▪ d-nul Adrian Măgdălin – șef Serviciul investiții; 

▪ d-na Mihaela Bercaru – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-na Laura Mărgel – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-nul Alexandru Cojocaru – inspector Compartiment mediu; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-nul Dan Grigoraș – șef Birou presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Ema Botezatu – inspector Compartiment transport urban; 

▪ d-nul Bogdan Matișan – director economic SC CUP SA Focșani; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Costel Dochioiu – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA; 

▪ d-nul Manole Merchea – director SC ENET SA Focșani; 

▪ d-na Carmen Hulea – inspector școlar Inspectorarul Școlar Județean Vrancea. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

SECȚIUNEA I 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului 

Focșani pe anul 2023, a sumei de 74,50 mii lei pentru premierea elevilor  din 
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unitățile de învățământ preuniversitar de stat din municipiul Focșani care au obținut 

rezultate deosebite la olimpiadele și concursurile școlare pe discipline – etapa 

națională, organizate în perioada iunie 2022-iunie 2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea organizării Zilelor Municipiului Focșani în 

perioada 6 – 9 iulie 2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Focșani nr. 307/2021 pentru aprobarea  cererii de finanțare și a 

devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții „Refacere infrastructură 

stradală și parcări adiacente străzilor Maior Gheorghe Pastia, Mihail Kogălniceanu, 

Cuza Vodă - PT8”, cu modificările și completările ulterioare ;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Focșani nr. 309/2021 pentru aprobarea  cererii de finanțare și a 

devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții „Refacere infrastructură 

străzi, sistematizare verticală str. Făgăraș, str. Ghe. Potop, str. Ghioceilor, str. Argeș, 

str. Dinicu Golescu, str. Zorilor, Piața Victoriei”, cu modificările și completările 

ulterioare ;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Focșani nr. 304/2021 pentru aprobarea  cererii de finanțare și a 

devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții „Refacere infrastructură 

str. Alecu Sihleanu și Fundătura, str. Maior Gh. Șonțu și fundătura, str. Aleea 

Aviatorilor, Aleea Cuza Vodă și fundătura”, cu modificările și completările 

ulterioare ;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârea Consiliului Local al municipiului 

Focșani nr. 308/2021 pentru aprobarea  cererii de finanțare și a devizului general 

estimativ pentru obiectivul de investiții „Refacere infrastructură străzi, sistematizare 

verticală, parcări, spații verzi și accese pentru str. Nicolae Iorga, str. Oituz (tronson 

între str. Mărăști și str. Duiliu Zamfirescu), str. Miorița, str. Ștefan cel Mare, str. 

Eroilor, str. Vămii”, cu modificările și completările ulterioare ;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza DALI 

și a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Renovarea energetică a 

clădirilor Școlii Gimnaziale Alexandru Vlahuță și Școlii Gimnaziale Nicolae Iorga”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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8. proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect 

pentru obiectivul „Renovarea energetică a clădirilor Școlii Gimnaziale Alexandru 

Vlahuță și Școlii Gimnaziale Nicolae Iorga”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

9. proiect de hotărâre privind acordarea  mandatului special  Primarului Municipiului 

Focșani pentru a vota în cadrul Adunării Generale a Asociaților la Asociația de 

Dezvoltare Intercomunitară ”VRANCEAQUA”, Bilanțul apei al Socității CUP S.A. 

Focșani și Planul de investiții care au stat la baza elaborării Planului de afaceri 

pentru perioada 2023-2028, precum și a Strategiei tarifare aferentă Planului de 

afaceri pentru 2023-2028, strategia privind redevența și formula de ajustare tarifară. 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin  licitație publică a spațiilor cu 

destinație de cabinete medicale, respectiv a spațiului cu destinație de cabinet 

stomatologic, situate în incinta Dispensarului medical din Municipiul Focșani, str. 

Revoluției nr. 12, aflate în administrarea Direcției de Asistență Socială Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii și criteriilor pentru concursul 

organizat în vederea numirii directorului gradul II și directorului adjunct gradul II 

la Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări 

zona Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), 

str. Doctor Telemac, st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins 

între str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru 

Vlahuță, str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre privind aprobarea Procedurii de lucru pentru ”Programul 

privind casarea autovehiculelor uzate” derulat de Administrația Fondului pentru 

Mediu, pentru implementarea proiectului ”Casarea autovehiculelor uzate din 

municipiul Focșani”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării repartiției pentru familia Mustafa 

Florentina din locuința socială situată în str. Măgura nr. 123, ap. 3, în locuința 

socială situată în strada Revoluției nr. 16, bl. C2, ap. 34, tronson I, în conformitate 

cu Legea locuinței nr. 114/1996, republicată, cu modificările și completările 

ulterioare și a Regulamentului pentru repartizarea și închirierea locuințelor sociale, 

aparținând municipiului Focșani, aprobat prin H.C.L. nr. 111/31.03.2022; 
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Inițiatori, consilieri locali: Macovei Liviu-George, 

Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, Costea Ionel 

 

15. proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuințe din fondul locativ 

de stat cu chirie domnului Rusu Florin Aurel, în baza prevederilor art. 5 din 

Regulamentul pentru repartizarea în vederea închirierii locuințelor din fondul 

locativ de stat aparținând municipiului Focșani, aprobat prin Hotărârea Consiliului 

Local nr. 189/30.06.2022; 

Inițiatori, consilieri locali: Macovei Liviu-George, 

Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, Costea Ionel 

 

16. proiect de hotărâre privind atribuirea de denumire străzii private aflate în 

intravilanul atras al municipiului Focșani, T. 56 P. 235, număr cadastral 61678 și 

a străzii inventariate în domeniul privat al municipiului Focșani, T. 0, P. 77, 

numărul cadastral 69402; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre pentru completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 

aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al  municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani,  str. Ulmului nr. 21, bloc 21, ap. 2  înscris în CF 51892-C1-U1   

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF  51892-C1-U9 UAT Focșani către domnii 

Tanasă Liviu și Tanasă Valerica  (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51892-

C1-U2  și CF 51892-C1-U18);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Dumitru Victor, Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian 

 

19. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 5, bloc 5, ap. 5   înscris în CF  51906-C1-U14  

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51906-C1-U7 UAT Focșani către domnii 

Balosin Constanța și Balosin Ionel  (imobil identificat în foaia de avere cu CF 

51906-C1-U5   și CF 51906-C1-U21);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Dumitru Victor, Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian 

 

20. proiect de hotărâre privind aprobarea unui schimb de locuințe ANL situate în 

Focșani, Cartierul Brăilei, solicitat de titularii contractelor de închiriere în 

conformitate cu Legea nr. 152/1998 republicată, cu modificările și completările 

ulterioare;  
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Inițiatori, consilieri locali Dumitru Victor, Marcu Livia-

Silvia, Macovei Liviu-George, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian 

 

21. proiect de hotărâre privind însușirea și aprobarea documentației cadastrale pentru 

dezmembrarea terenului în suprafață totală de 5676 mp. situat în Focșani pe str. Tisa 

nr. 30, T 70, parcela 4154, aparținând domeniului public al municipiului Focșani, în 

vederea realizării obiectivului de investiții „Construire creșă medie – proiect tip, str. 

Tisa nr. 30, municipiul Focșani, județul Vrancea”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

22. proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice 

și Administrației prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A. a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiții  „Construire creșă medie – proiect tip, str. Tisa nr. 30, municipiul Focșani, 

județul Vrancea”; 

       Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

23. proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită pe perioada existenței 

construcției, către Protoieria Focșani II, a unui teren în suprafață de 765 mp. Situat 

în incinta Cimitirului Sudic Focșani, în vederea edificării unei capele mortuare și a 

unei cloponițe;       

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

24. proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 140/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare 

și executare a serviciului de transport în regim de taxi în municipiul Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
 

25. proiect de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul 

local al municipiului Focșani pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna iulie 

2023; 

Inițiator, Primar , Cristi Valentin Misăilă 

 

26. proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuințe din fondul locativ de 

stat cu chirie domnului Ciubuc Viorel, în baza prevederilor art. 5 din Regulamentul 

pentru repartizarea în vederea închirierii locuințelor din fondul locativ de stat 

aparținând municipiului Focșani, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 

189/30.06.2022 și a Decretului-lege nr. 118/1990 privind acordarea unor drepturi 

persoanelor persecutate din motive politice de dicatutura instaurată cu începere de 

la 6 martie 1945, republicată, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiatori, consilieri locali: Macovei 

Liviu-George, Dumitru Victor, Marcu 

Livia Silvia, Costea Ionel 
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SECȚIUNEA a II-a  

1. Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr. 5799/31.05.2023  înregistrată la 

Primăria municipiului Focșani sub nr. 57588/06.06.2023  privind efectuarea orelor de 

muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă beneficiare de ajutor social 

pe luna mai 2023; 

 

SECȚIUNEA a III-a – Diverse 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 29.06.2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 550 

din 23.06.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?”  

 Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria.” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?”  

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

 Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat că în sală sunt prezenți 19 consilieri locali municipali, iar în mediul online 2. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliul Local din data 

de 30.05.2023, dacă sunt discuții pe marginea acestui proces verbal? Nu sunt. 

 Supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toți domnii consilieri 

sunt „pentru”. În mediul online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai? Este „pentru”. 
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Cu 21 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Radu Nițu, Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel, procesul verbal a fost 

aprobat. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică, mai 

puțin proiectul aflat la punctul 14 pe ordinea de zi. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „vă mulțumesc. 

Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri, bună ziua domnule Primar, bună ziua 

stimați invitați. Așa cum ne-a transmis doamna secretar iată-ne ajunși la ședința 

ordinară a lunii iunie, sunt convins că toți domnii consilieri au parcurs proiectele 

înscrise pe ordinea de zi, drept pentru care vă întreb dacă aveți discuții cu privire la 

ordinea de zi? Vă rog domnule Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mulțumesc 

domnule președinte de ședință, bună ziua doamnelor și domnilor consilieri locali ai 

municipiului Focșani, stimați colegi, doamnelor și domnilor reprezentanți ai mass-

media, stimați cetățeni, pentru ordinea de zi de astăzi propun în completare următoarele 

proiecte: 

1. proiect de hotărâre privind completarea art. 4 și a anexei nr. 2  la HCL nr. 

217/17.09.2009 privind aprobarea delegării gestiunii serviciului de alimentare cu 

apă și de canalizare către S.C. Compania de Utilități Publice S.A. Focșani și 

modificarea și completarea Actului Constitutiv și Statutului Asociației 

„Vranceaqua”, aprobate prin HCL  nr. 152/2008, cu modificările și completările 

ulterioare; 

2. proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 187/30.05.2023 privind aprobarea 

proiectului și a cheltuielilor aferente proiectului „Centru de zi de asistență și 

recuperare pentru persoane vârstnice și unitate de îngrijire la domiciliu”; 

3. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind însușirea inventarului bunurilor 

care aparțin domeniului public al municipiului Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare. Vă mulțumesc.”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc. 

Stimați colegi dacă nu mai sunt și alte discuții cu privire la ordinea de zi vă supun la 
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vot suplimentarea acesteia cu aceste proiecte propuse de domnul Primar. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online constat că nu mai este domnul 

consilier Nedelcu. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectele în suplimentare au fost aprobate. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea ei, cine este „pentru”? În sală toată 

lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, ordinea de zi a fost aprobată. 

 Reiau și vă aduc la cunoștință că proiectul de la punctul 14 nu a trecut de comisii, 

motiv pentru care nu intră în ordinea de zi.” 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului Focșani 

pe anul 2023, a sumei de 74,50 mii lei pentru premierea elevilor  din unitățile de 

învățământ preuniversitar de stat din municipiul Focșani care au obținut 

rezultate deosebite la olimpiadele și concursurile școlare pe discipline – etapa 

națională, organizate în perioada iunie 2022-iunie 2023; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „dacă aveți 

discuții? Vă rog domnul Dumitru.” 

 Domnul consilier Victor Dumitru „nu particip la vot domnule președinte.” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „am luat act, vă 

mulțumesc. Alte discuții nu mai sunt, supun la vot. Cine este „pentru”? În sală toată 

lumea este „pentru”, mai puțin domnul consilier Dumitru Victor. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 19 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 
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Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel și o neparticipare la vot din partea domnului consilier Dumitru 

Victor, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 190 

  

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea organizării Zilelor Municipiului Focșani în 

perioada 6 – 9 iulie 2023;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „dacă sunt discuții? 

Vă rog doamna viceprimar.” 

 Doamna viceprimar Ana Maria Dimitriu-Bunghez „mulțumesc domnule 

președinte. Aș avea să vă întreb domnule Primar, unde se vor organiza Zilele orașului? 

Zilele municipiului Focșani? În Piața Unirii? 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „în Piața 

Unirii și pe strada Mihail Kogălnicenu, parcarea de la Casa de Cultură și eventual și 

pe strada Maior Gh. Pastia, pe un segment, între cele 2 parcuri. Vom lua toate măsurile 

să împrejmuim șantierul în lucru de pe Bulevardul Unirii...” 

 Doamna viceprimar Ana Maria Dimitriu-Bunghez „păi tocmai, nu prea se 

prea potrivește cumva... Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc și eu 

doamna viceprimar. Alte discuții? Nu mai sunt.  

Supun la vot proiectul nr. 2. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În online constat că a reintrat domnul Nedelcu. 

Doamna Balaban? Domnul Nedelcu?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „ domnul Nedelcu 

și-a exprimat votul. Cu 21 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia 

Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel.” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „îmi cer mii de scuze, vă rog să mă scuzați 

de întrerupere, uneori nu am semnal și atunci... votez toate proiectele domnului Primar, 

doar că uneori... mă chinui să reintru, dar durează puțin. Mulțumesc frumos.” 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „am înțeles, 

mulțumesc, Cu 21 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, 

devenind  hotărârea nr. 191 
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  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Focșani nr. 307/2021 pentru aprobarea  cererii de finanțare și a 

devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții „Refacere 

infrastructură stradală și parcări adiacente străzilor Maior Gheorghe Pastia, 

Mihail Kogălniceanu, Cuza Vodă - PT8”, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „dacă aveți discuții 

pe marginea acestui proiect? Să înțeleg că nu. Supun la vot, cine este „pentru”? în sală 

toată lumea este „pentru”. În online domnul Nedelcu „pentru”. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 21 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  

hotărârea nr. 192 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Focșani nr. 309/2021 pentru aprobarea  cererii de finanțare și a 

devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții „Refacere 

infrastructură străzi, sistematizare verticală str. Făgăraș, str. Ghe. Potop, str. 

Ghioceilor, str. Argeș, str. Dinicu Golescu, str. Zorilor, Piața Victoriei”, cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „discuții? Nu sunt. 

Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 21 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  

hotărârea nr. 193 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Focșani nr. 304/2021 pentru aprobarea  cererii de finanțare și a 

devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții „Refacere 



12 
 

infrastructură str. Alecu Sihleanu și Fundătura, str. Maior Gh. Șonțu și 

fundătura, str. Aleea Aviatorilor, Aleea Cuza Vodă și fundătura”, cu modificările 

și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „discuții? Nu sunt. 

Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, domnul consilier Nedelcu s-a deconectat, proiectul a 

fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 194 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 

Focșani nr. 308/2021 pentru aprobarea  cererii de finanțare și a devizului general 

estimativ pentru obiectivul de investiții „Refacere infrastructură străzi, 

sistematizare verticală, parcări, spații verzi și accese pentru str. Nicolae Iorga, 

str. Oituz (tronson între str. Mărăști și str. Duiliu Zamfirescu), str. Miorița, str. 

Ștefan cel Mare, str. Eroilor, str. Vămii”, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „discuții? Nu sunt. 

Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, domnul consilier Nedelcu s-a deconectat, proiectul a 

fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 195 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza DALI și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Renovarea energetică a 

clădirilor Școlii Gimnaziale Alexandru Vlahuță și Școlii Gimnaziale Nicolae 

Iorga”;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „discuții? Vă rog.” 
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 Doamna viceprimar Ana Maria Dimitriu-Bunghez „întreb un pic aici, aceste 

școli nu au fost cumva reabilitate în 2015? Sau acum ceva vreme? Eu așa țin minte, că 

au fost cumva reabilitate ambele.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „au fost 

reabilitate, dar în urma expertizei și în urma analizei eficienței energetică, s-a constatat 

că au pierderi de energie termică, în special. Tâmplăria nu mai corespunde stas-urilor 

actuale sau tâmplăria nu a fost... nu știu... colegii știu...” 

 Doamna director economic Carmen Grosu „nu au fost lucrări de eficiență 

energeticp. Au fost doar dotări, reabilitare interior pentru activitatea didactică.” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc pentru 

lămuriri. Alte discuții? Vă rog doamna viceprimar Tătaru.” 

 Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „la fel o întrebare. Ce ne facem cu 

școlile care au încă tâmplărie din lemn și dumneavoastră schimbați de 2, 3 ori tâmplăria 

din aluminiu la mai multe școli?” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc, dacă 

domnul Primar...?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu 

schimbăm de mai multe ori tâmplăria, o schimbăm conform proiectelor, conform 

cerințelor...” 

 Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „răspunde-ți-mi ce faceți cu școlile 

care au încă tâmplărie din lemn și nu le-ați prins în nici un plan...? 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „vor intra 

și ele dacă vom avea oportunitate...ba sunt prinse în planuri de...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „teoretic. Și practic?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dacă 

dumneavoastră faceți doar teorie, e bine... Mulțumesc.” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „eu observ că dumneavoastră faceți 

teorie...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dacă aș fi 

făcut doar teorie, în acest moment nu aș mai... 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...și acordați și faceți proiecte dupa 

cum vă place....” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu 

aveam 9 unități de învățământ cel puțin intrate în reabilitare...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „ce facem cu proiectele începute acum 

6 ani? 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu am avut 

finanțare suficiență pentru proiectul...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „nu ați avut finanțare suficientă...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „știu care 

este problema dumneavoastră, este vorba de Colegiul Tehnic Edmund Nicolau. 

Colegiul Tehnic Edmond Nicolau probabil în Programul Operațional Regional 2021-

2027 va avea linie specială de finanțare pentru licee tehnologice. Dacă era ca orice altă 

unitate de învățământ putea intra pe o creștere a eficienței energetice, dar nu era 

suficient, pentru că la această unitate de învățământ sunt necesare mai multe tipuri de 
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intervenții, inclusiv dotări, modernizări și așa mai departe, iar proiectul știți foarte bine 

a fost un proiect foarte mare, undeva în valoare de aproximativ 23 milioane de lei, iar 

pe exercițiul financiar 2014-2021 au fost alocați undeva la doar 4-5 milioane lei, 

diferența trebuia să o suportăm noi din bugetul local și nu cred că era...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „deci avem 16 milioane pentru o 

clădire care se numește Cinema Unirea, dar nu avem 23 milioane, pentru un Colegiul 

Tehnic care așteaptă de 6 ani de zile această reabilitare?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „doamna 

viceprimar vă invit la mine la birou...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „și eu vă invit să vedeți săli de clasă 

în care se prăbușesc geamurile și intră toate insectele și vrăbiile.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „știu. Am 

fost în cancelarie când v-a căzut o fereastră în cap...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „exact, dar nu mi-a căzut mie în cap.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ba da, 

dumneavoastră.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc pentru 

clarificări...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „deci v-ați fi bucurat să-mi cadă în 

cap...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „atunci 

nu...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „aaa, atunci nu...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „domnule 

Primar...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „acum v-ați bucura să cadă în capul 

copiilor...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „domnule 

Primar...vă rog să vă ... rezumați la...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „vă mulțumesc frumos pentru 

sinceritatea de care dați dovadă .” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „am luat act 

atunci și dacă vă amintiți am reușit să schimbăm tâmplăria, provizoriu. Tâmplăria care 

a fost scoasă de la alte unități de învățământ a fost mutată la Colegiul Tehnic Edmond 

Nicolau, deci Colegiul Tehnic Edmond Nicolau în acest moment nu are doar tâmplărie 

de lemn, are și tâmplărie de aluminiu...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „are și tâmplărie pe o singură latură...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „pentru că 

nu au vrut... colegele dumneavoastră au refuzat, pentru că noi le-am propus de mai 

multe ori să ducem mai multă tâmplărie de la toate unitățile de învățământ pe care       

le-am reabilitat...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „cu alte cuvinte ați vrut să 

transformați acel proiect într-un proiect second-hand sau cum?” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu, era o 

chestiune provizorie până găseam oportunitate de finanțare, așa cum am găsit pentru 

celelalte unități de învățământ, dacă se vroia...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „dar spuneți-mi cum ați găsit 

posibilitatea să reabilitați sau să eficientizați termo-energetic Grupul Școlar G.G. 

Longinescu și nu ați găsit 23 milioane în 6 ani să terminați Colegiul Tehnic Edmond 

Nicolau? Eu asta tot nu înțeleg.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „vă explic 

la birou.” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „puteți să-mi explicați și în scris dacă 

vreți, dar să vă țineți de cuvânt.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc pentru 

clarificări, pentru intervenții...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „s-ar părea 

că politica se face pe interese personale. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „supun la vot dacă 

nu mai sunt și alte discuții ...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „...dumneavoastră faceți asta domnule 

Primar. Eu doar am reamintit că există un proiect care se lasă așteptat 6 ani de zile, nu 

este interes personal aici, este vorba despre niște copii care nu învață în condiții 

propice, iar dumneavoastră faceți proiecte de reabilitare pentru școli unde aveți 

consilieri. Vreți să vă dau cu nume și prenume ce faceți dumneavoastră? 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „și la cele 

școli nu învață copii ...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „ba da, dar de ce nu pentru toată 

lumea? De ce discreționar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dar nu 

este... în primul rând nu este discreționar...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „deci acel proiect așteaptă de 6 ani de 

acord? Sau 7 chiar. Și anul acesta aveți pe ordinea de zi proiecte noi, nouțe cu finanțare 

și nu ați găsit 23 milioane în 7 ani de zile pentru Colegiul Tehnic Edmond Nicolau? 

Frumos...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „de unde? 

Abia...” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „halal competență...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „abia ați 

reușit să aprobați un proiect de împrumut de 49 milioane de lei pentru a realiza 

cofinanțarea a peste 12 proiecte, iar dacă vroiați trebuia să-l propuneți și pe acesta 

atunci suplimentar și-l făceam, dacă erați de acord să ne împrumutăm și pentru acești 

23 milioane de lei. Asta e viața.” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „deci pentru 13 milioane ați găsit 

repede, pentru Cinema Unirea. Vă reamintesc cu 16 milioane de lei cumpărați un întreg 

bulevard pe Beverly Hills.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „da, este 

bun...” 
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Domnul consilier Liviu George Macovei „domnule Primar am făcut o 

greșeală, scuze, nu puteam să ne împrumutăm de 70 de milioane pentru că banca nu ne 

acorda acest credit. Mulțumesc.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ba ne 

acorda banca, aveam posibilitatea să ne ducem la un grad de îndatorare până la 30%. 

Vă reamintesc că odată cu aprobarea acelui împrumut, gradul de îndatorare se ridică la 

maxim 15%, deci suntem la jumătatea posibilității de a ne împrumuta, deci mai avem 

posibilitate să ne împrumutăm. Dacă doriți face un proiect special... 

Domnul consilier Liviu George Macovei „doamna Tătaru cu ocazia aceasta, 

la viitorul buget pe anul 2024 puteți să includeți și liceul respectiv. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „doamna 

viceprimar Tătaru, haideți să continuăm.” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „domnul consilier dacă îmi permiteți. 

În buget este în curs acel proiect încă de acum 7 ani, vă reamintesc.” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „finanțarea?” 

Doamna viceprimar Alexandra Tătaru „finanțarea trebuie să o găsescă 

domniile lor că nu sunt eu ordonator de credite.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc. 

Supun la vot, dacă nu mai sunt și ale intervenții, proiectul nr. 7, cine este „pentru”? în 

sală toată lumea este „pentru”. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 196 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect 

pentru obiectivul „Renovarea energetică a clădirilor Școlii Gimnaziale Alexandru 

Vlahuță și Școlii Gimnaziale Nicolae Iorga”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „dacă sunt discuții? 

Nu sunt. Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 
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Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 197 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind acordarea  mandatului special  Primarului Municipiului 

Focșani pentru a vota în cadrul Adunării Generale a Asociaților la Asociația de 

Dezvoltare Intercomunitară ”VRANCEAQUA”, Bilanțul apei al Socității CUP 

S.A. Focșani și Planul de investiții care au stat la baza elaborării Planului de 

afaceri pentru perioada 2023-2028, precum și a Strategiei tarifare aferentă 

Planului de afaceri pentru 2023-2028, strategia privind redevența și formula de 

ajustare tarifară; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „dacă sunt 

discuții?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „nu particip la vot.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc, am 

luat act. 

Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „domnul Nedelcu, 

dacă ne aude? Văd că s-a reconectat, este „pentru”.  

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o neparticipare la vot 

din partea doamnei consilier Mirela Stroie proiectul a fost aprobat, devenind  

hotărârea nr. 198 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea închirierii prin  licitație publică a spațiilor cu 

destinație de cabinete medicale, respectiv a spațiului cu destinație de cabinet 

stomatologic, situate în incinta Dispensarului medical din Municipiul Focșani, str. 

Revoluției nr. 12, aflate în administrarea Direcției de Asistență Socială Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „vă rog domnul 

Primar discuții.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „aici în 

primul rând avem un amendament. Având în vedere adresa nr. 8.954/12.05.2023 a 

Agenției Naționale de Administrare Fiscală, Adminsitrația Județeană a Finanațelor 

Publice Vrancea privind desemnarea reprezentanților în vederea constituirii comisiei 

de evaluarea ofertelor, înregistrată la Primăria municipiului Focșani sub nr. 51.518 din 

17.05.202, art. 6 se modifică în sensul nominalizării celor 2 membri ai Direcției 

Generale a Finanțelor Publice Galați, Administrația Județeană a Finanțelor Publice 
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Vrancea, respectiv domnul Iordache Cristinel inspector superior în cadrul Serviciului 

de colectare și executare silită persoane fizice Direcția Generală Regională a Finanțelor 

Publice Galați, Administrația Județeană a Finanțelor Publice Vrancea – membru și 

domnul Ghinea Lucian inspector superior în cadrul Serviciului de colectare și 

executare silită persoane fizice Direcția Generală Regională a Finanțelor Publice 

Galați, Administrația Județeană a Finanțelor Publice Vrancea – membru supleant. 

Acesta este amendamentul.” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc. Fiind 

un proiect unde va trebui să nominalizăm și să votăm cu vot secret, 2 consilieri titulari 

și 2 consilieri supleanți, o să vă rog domnul Dumitru, comisia de numărare și validare 

a voturilor și nominalizările vă rog.” 

 Domnul consilier Victor Dumitru „nominalizările, PNL-USR propune pe 

domnul consilier Zîrnă Cristinel și domnul consilier Răduță Nicolae membri titulari. 

Supleanți subsemnatul și domnul Bîrsan Costel. Iar din comisia de numărare domnul 

Macovei și domnul Costea.” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „vă mulțumesc. 

Domnul Nițu vă rog.” 

 Domnul consilier Radu Nițu „văd că domnul consilier Dumitru tot nu a înțeles 

situația, dar noi propunem pe doamna consilier Pristavu Viorica.” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „membru titular?” 

 Domnul consilier Radu Nițu „da. Și doamna Ailincuței Lauriana supleant. Și 

pe domnul Ungureanu Daniel la comisia de numărare a voturilor.” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „domnul 

Ungureanu. Domnul Dumitru ajutați-mă un pic, pentru comisie să supun la vot, domnul 

Ungureanu, domnul Macovei și domnul Costea. Ok. 

 Supunem la vot comisia de validare și numărare a voturilor, cine este „pentru”? 

în sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu s-a fost aprobat comisia de numărare a voturilor.”  
 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea procedurii și criteriilor pentru concursul 

organizat în vederea numirii directorului gradul II și directorului adjunct gradul 

II la Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „discuții? Nu sunt. 

Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  
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Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru”. 

Doamna consilier Mirela Stroie „nu este toată lumea „pentru”, nu ai întrebat 

și „abțineri”?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „ok, se „abține” 

cineva? Doamna Stroie. 

Cu 19 voturi „pentru”din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 1 vot „abținere” din partea doamnei consilier Stroie 

Mirela, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 199 

 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „îl retrag 

proiectul nr. 12 pentru că am avut o discuție și sper eu să reușim să facem ceea ce se 

dorește cu acest proiect.” 

   

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Procedurii de lucru pentru ”Programul privind 

casarea autovehiculelor uzate” derulat de Administrația Fondului pentru Mediu, 

pentru implementarea proiectului ”Casarea autovehiculelor uzate din municipiul 

Focșani”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „țin minte că la 

comisii s-a formulat un amendament privind o eroare materială.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este un 

amendament și aici. Da într-adevăr se completează și posibilitatea de a depune online, 

nu? Și fizic și online.” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „lipsea cuvântul 

fizic din formulare. Ok. 

Supunem la vot amendamentul, cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru”, amendamentul a fost aprobat. 

Supun la vot proiectul în integralitatea sa, cine este „pentru”? În sală toată lumea 

este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 
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Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 200 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 15 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuințe din fondul locativ de stat 

cu chirie domnului Rusu Florin Aurel, în baza prevederilor art. 5 din 

Regulamentul pentru repartizarea în vederea închirierii locuințelor din fondul 

locativ de stat aparținând municipiului Focșani, aprobat prin Hotărârea 

Consiliului Local nr. 189/30.06.2022; Inițiatori, consilieri locali: Macovei Liviu-

George, Dumitru Victor, Marcu Livia Silvia, Costea Ionel 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „discuții? Nu sunt. 

Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 201 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 16 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind atribuirea de denumire străzii private aflate în intravilanul 

atras al municipiului Focșani, T. 56 P. 235, număr cadastral 61678 și a străzii 

inventariate în domeniul privat al municipiului Focșani, T. 0, P. 77, numărul 

cadastral 69402; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „discuții? Nu sunt. 

Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 19 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 202 

 Domnul consilier Victor Dumitru este ieșit din sală. 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 17 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 

aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al  
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municipiului Focșani, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „dacă sunt discuții? 

Nu sunt. Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 19 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 203 

  

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani,  str. Ulmului nr. 21, bloc 21, ap. 2  înscris în CF 51892-C1-U1   UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF  51892-C1-U9 UAT Focșani către domnii Tanasă 

Liviu și Tanasă Valerica  (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51892-C1-U2  

și CF 51892-C1-U18); Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Dumitru Victor, Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „discuții? Nu sunt. 

Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  

Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 19 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 204 

  

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Ulmului nr. 5, bloc 5, ap. 5   înscris în CF  51906-C1-U14  UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51906-C1-U7 UAT Focșani către domnii Balosin 

Constanța și Balosin Ionel  (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51906-C1-

U5   și CF 51906-C1-U21); Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri 

locali Dumitru Victor, Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-George, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „dacă sunt discuții? 

Nu sunt. Supun la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Balaban?”  
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Doamna consilier Balaban Elena Luminița „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „cu 19 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 205 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 20 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea unui schimb de locuințe ANL situate în Focșani, 

Cartierul Brăilei, solicitat de titularii contractelor de închiriere în conformitate 

cu Legea nr. 152/1998 republicată, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiatori, consilieri locali Dumitru Victor, Marcu Livia-Silvia, Macovei Liviu-

George, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Nu sunt. 

Supunem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 19 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, 

Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 206 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 21 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind însușirea și aprobarea documentației cadastrale pentru 

dezmembrarea terenului în suprafață totală de 5676 mp. situat în Focșani pe str. 

Tisa nr. 30, T 70, parcela 4154, aparținând domeniului public al municipiului 

Focșani, în vederea realizării obiectivului de investiții „Construire creșă medie – 

proiect tip, str. Tisa nr. 30, municipiul Focșani, județul Vrancea”; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Dacă sunt discuții? Vă rog 

domnul Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc, câteva secunde domnule 

președinte. Am rugămintea, repet, rugămintea, să ni se pună de fiecare dată un plan de 

încadrare în zonă, am mai spus-o, l-au pus fetele că l-am cerut, dar să fie pus de prima 

dată domnule primar. Planul de încadrare în zonă ne dă o idee de locația respectivă. 

Da, mulțumesc frumos.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, mulțumesc domnului 

consilier Bîrsan. Alte discuții? Nu mai sunt. Supunem la vot. Cine este pentru? În sală 

toată lumea este pentru. Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 
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Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc, 19 voturi 

pentru...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„18, scuze, a ieșit domnul Dumitru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, Cu 18 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Dimitriu-Bughez Ana-

Maria, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia 

Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 207 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 22 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și 

Administrației prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A. a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiții  „Construire creșă medie – proiect tip, str. Tisa nr. 30, municipiul 

Focșani, județul Vrancea”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Nu sunt. 

Supunem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc, cu 18 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 208 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 23 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită pe perioada existenței 

construcției, către Protoieria Focșani II, a unui teren în suprafață de 765 mp. 

Situat în incinta Cimitirului Sudic Focșani, în vederea edificării unei capele 

mortuare și a unei cloponițe; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Dacă aveți discuții? Vă rog 

domnul consilier Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnule președinte, aș avea aici 

câteva observații de făcut. Sigur că vom aproba acest proiect, este în folosul 

comunității, e un lucru bun, am fost acolo pe teren, am văzut ce se construiește dar se 

impune câteva mici precizări. Prima dată nu e schimb de teren că și acel teren unde a 

fost sau unde este actuala bisericuță din lemn bănuiesc că tot de la Primărie a plecat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, dar 

nu este schimb de teren..dar n-am am spus că este schimb...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „..este tot al nostru, așa apare aici în raport, 

pe de altă parte...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu știu 

dacă apare în raport schimb de teren...a solicitat Protoieria și a interpretat că a solicitat 

un schimb de teren dar nu este schimb de teren, practic se abrogă o Hotărâre de consiliu 

local și se emite această nouă Hotărâre de consiliu local dacă veți fi de acord, o 

Hotărâre de consiliu local din 2009 va fi abrogată.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, bun, deci asta ar fi o observație, deci nu 

este un schimb de teren pentru că și acela și acesta e tot al Primăriei..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Bineînțeles.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „..deci e pur și simplu o cedare și bine facem 

că facem acest lucru, problema..iarăși sau o mică observație, un coleg sau o colegă de-

a noastră a venit cu observația aceasta și cred eu că e bine venită, păi terenul ăsta face 

ceva bani, cât face este o altă discuție. Și îl dăm spre folosință cu titlu gratuit, păi haide 

să nu mai luăm taxă mortuară, taxă de morți, de vii, câte se iau și câte se întâmplă la 

cimitirul ăla, deci preoții ar trebui să înmormânteze creștinul și fără acele taxe că noi 

nu le luăm bani.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu sunt 

taxe percepute de noi, nu sunt reglementate de către noi.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Știu domnul primar, dar am aici un microfon 

aici în față și profit...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...nu 

orice microfon, am înțeles...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „..nu că le luați dumneavoastră bani sau noi, 

dar nu este chiar moral noi să dăm atâția bani la biserici și dăm cum am dat și până 

acum la Catedrală și așa mai departe și cetățenii sau cei din necaz, sa fie pur și simplu 

jumuliți. Altă...nu, nu, mă pregătesc și eu, îmi vine și mie rândul, nicio problemă și așa 

domnul primar în ședința trecută, ați văzut vă ocupați mai mult de cele veșnice decât 

de cele vii.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Dar ce optimist sunteți.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Optimist, nu?” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Bun, altă problemă care o să o supun atenției 

dumneavoastră, aceea construcție este destul de departe de la intrarea principală de sub 

pasaj, intenționați o altă intrare, o altă cale de acces? Că e destul de dificil având în 

vedere că...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da. 

Suntem în discuții și o să vă spun în premieră probabil, nu știu dacă știți, există acolo 

un teren în imediata vecinătate care aparține unei societăți comerciale aflată în acest 

moment în insolvență, este vorba de MLC, o societate care s-a desprins din fostul 

Comat care este în acest moment în insolvență, am avut o primă întâlnire și discuție cu 

lichidatorul acestei societăți pentru a, că avem nevoie, avem posibilitatea din strada 

Milcov care practic se înfundă în intrarea în fosta curtea a Comatului...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „...da, este o poartă acolo...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..da, se 

face un drum la stânga și pe lângă drumul respectiv se ajunge exact, aici practic va fi 
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o intrare principală dacă vom ajunge la concluzia că putem să primim, să vedem cum 

găsim o formulă să luăm terenul respectiv de la această societate aflată în lichidare, 

măcar o parte din teren.  

Acum există și o altă oportunitate și vă spun iarăși în premieră, acea societate 

comercială are de vânzare la lichidare teren, din ce îmi aduc eu aminte, aproximativ 

27.000 de mp., 5.700 sunt chiar în vecinătatea cimitirului iar încă diferența de 21.000-

22.000 de mp. sunt dincolo de sediul administrativ al societății către Remat și îl au la 

vânzare la un preț, zic eu rezonabil, adică e la cam jumătate de preț față de ce a avut 

prima dată evaluarea, pentru că știți cum e procedura, dacă s-a scos la vânzare și nu s-

a prezentat nimeni s-a ajuns până la a fi redus la 50% prețul și este undeva pentru toți 

cei 27.000 aproximativ 400.000 de euro.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Am înțeles domnul primar, e un lucru bun.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ar exista 

și o oportunitate de a achiziționa măcar cei 5.600 care sunt în imediata vecinătate, ne 

putem face și calea de acces, putem face și o parcare civilizată pentru un cimitir că e 

normal și e firesc dar urma să vă propun această temă de discuție.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Propuneți domnule primar, consider cel 

puțin acum la prima strigare că este un lucru bun, din punctul meu de vedere cimitirul 

acela trebuie amenajat frumos să aibă o intrare ca lumea dar știți dumneavoastră, una 

caldă, una rece, vreau să vă aduc la cunoștință sau să vă întreb mai bine zis, în cimitirul 

acesta au avut loc niște nereguli inclusiv, adică undeva prin 2018 – 2019 și noi nu am 

auzit niciodată consiliul local ce măsuri s-au luat cu acele contracte păguboase.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Suntem 

din câte știu în continuare, Direcția de Dezvoltare este în proces cu firma respectivă 

care nu și-a onorat contractul pentru a recupera prejudiciul...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Noi nu știm nimic, nu ne-a mai informat 

nimeni nimic cu această poveste...”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu s-a 

ajuns încă la o soluție finală în instanță. Din 2012 este reziliat contractul.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, mulțumesc de răspunsuri...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar să 

știți că lucrările pentru amenajarea cimitirului sudic sunt în plină desfășurare, se face 

parcelare, se fac aleile principale, s-a ridicat și clădirea sediului administrativ pentru 

administrația cimitirelor, urmează să fie finalizată și această lucrare dacă vom mai 

aloca ceva bani la viitoarea rectificare bugetară.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, mulțumesc și doar atât vreau să vă mai 

spun, fără a avea pretenția să primesc un răspuns, acest cimitir din 2012 și-a dublat 

suprafața, din 2012, nu mai vorbesc de cel din nord. Deci ar trebui să ne punem o 

întrebare, ce se întâmplă totuși, parcă prea mulți pleacă dintre noi și prea repede. 

Mulțumesc frumos!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, mulțumesc și eu pentru 

intervenția domnului consilier Bîrsan. Dacă nu mai sunt și alte discuții vă supun la vot 

proiectul numărul 23. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 
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Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 209 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 24 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Focșani nr. 140/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

executare a serviciului de transport în regim de taxi în municipiul Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții vă rog. Știu că era 

un amendament, nu?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Amendamentul constă în eliminarea variantelor hibrid plug-in și hibrid ale criteriului 

clasificarea autovehiculului conform normelor de poluare Euro cu punctajele aferente 

50 de puncte, respectiv 40 de puncte, astfel art. 1 va avea următorul conținut:  

Art. 1 aprobarea, completarea art. 15 alin. 1 lit. b) din Regulamentul de 

organizare și executarea serviciului de transport în regim de taxi în municipiul Focșani, 

anexă la Hotărârea Consiliului Local a municipiului Focșani nr. 140 din 2020 cu 

modificările și completările ulterioare după cum urmează:  

Art 15. alin. 1 pentru departajarea solicitanților se vor acorda puncte după 

următoarele criterii: lit b) clasificarea autovehiculului conform normelor de poluare 

Euro, full electric - 60 de puncte, Euro 6 - 25 de puncte, Euro 5 – 20 de puncte, Euro 4 

- 15 puncte. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, mulțumesc și eu, alte 

discuții, vă rog! Dacă nu mai sunt supun la vot amendamentul domnului primar.” 

Doamna consilier Dimitriu-Bughez Ana-Maria: „Domnule președinte, îmi 

cer scuze, sunt persoane în sală care ar vrea să ia cuvântul la acest proiect din câte știu. 

Vă rog să întrebați dacă sunt...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Nu, o să luăm cuvântul la 

diverse.” 

Doamna consilier Dimitriu-Bughez Ana-Maria: „Păi nu, este vorba despre 

proiect, poate au ceva de obiectat.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Păi am înțeles că proiectul, 

cât și amendamentul a fost redactat în urma unor discuții și solicitări din partea...” 

Doamna consilier Dimitriu-Bughez Ana-Maria: „Ok. Am înțeles. 

Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Bun, supunem la vot 

amendamentul. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 
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George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, amendamentul 

a fost aprobat. 

Proiectul în integralitatea sa. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. 

Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 210 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 25 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul local al 

municipiului Focșani pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna iulie 2023; 

Inițiator, Primar , Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Domnul Victor 

Dumitru vă rog. Propuneri, nu discuții.” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Mulțumesc domnule președinte. Avem 

ceva discuții dar nu acum. Propunerea PNL-USR este domnul consilier Macovei Liviu-

Geoge.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc. Alte 

propuneri? Vă rog domnul...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnul am impresia că dumneavoastră nu 

înțelegeți că USR-ul vă critică peste tot, noi suntem în coaliție PSD-ul cu PNL-ul și 

dumneavoastră vorbiți, până acum vorbeați și de USR PLUS...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Nițu propunerea 

vă rog, dacă aveți, dacă nu atunci votați-l pe domnul Macovei și..” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Noi avem propuneri...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Aveți, știu.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Propun pe domnul Gongu Emanuel ca 

președinte de ședință.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Bun, supun la vot.” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Gongu știe?” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Gongu vrea?” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Știe că vine din zona dumneavoastră.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Nițu haideți să 

supunem la vot cele două propuneri. Cine este pentru propunerea de președinte de 

ședință pentru domnul Macovei. 12 voturi pentru. Împotrivă? Se abține cineva? 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „8 abțineri.  
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Cu 12 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 8 voturi „abținere” din partea doamnelor și 

domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel. 

O să supun la vot și propunerea domnului Nițu, în persoana domnului Gongu. 

Cine este pentru domnul Gongu președinte de ședință? 7 voturi în sală.” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „8 voturi cu doamna 

Balaban. Împotrivă? Se abține cineva? 12 abțineri.  

Cu 8 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 12 voturi „abținere” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian. 

Domnul Gongu tura viitoare. Domnul Liviu Macovei felicitări, săptămâna 

viitoare ne întâlnim cu dumneavoastră în locul meu.” 

Domnul consilier Liviu George Macovei a fost ales președinte de ședință, 

proiectul devenind hotărârea nr. 211 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 26 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuințe din fondul locativ de stat 

cu chirie domnului Ciubuc Viorel, în baza prevederilor art. 5 din Regulamentul 

pentru repartizarea în vederea închirierii locuințelor din fondul locativ de stat 

aparținând municipiului Focșani, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 

189/30.06.2022 și a Decretului-lege nr. 118/1990 privind acordarea unor drepturi 

persoanelor persecutate din motive politice de dicatutura instaurată cu începere 

de la 6 martie 1945, republicată, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiatori, consilieri locali: Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, Marcu Livia 

Silvia, Costea Ionel 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Dacă sunt discuții? 

Domnul Gongu doreați să spuneți ceva? Nu. Dacă nu mai sunt și alte discuții, vă supun 

la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 212 

Ordinea de zi a fost epuizată. Intrăm pe cele 3 proiecte în completare. 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind completarea art. 4 și a anexei nr. 2  la HCL nr. 

217/17.09.2009 privind aprobarea delegării gestiunii serviciului de alimentare cu 

apă și de canalizare către S.C. Compania de Utilități Publice S.A. Focșani și 

modificarea și completarea Actului Constitutiv și Statutului Asociației 

„Vranceaqua”, aprobate prin HCL  nr. 152/2008, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Vă rog domnul 

consilier Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnule președinte. Aș avea trei 

scurte precizări. Prima dată rog, nu știu, cabinetul juridic, doamna secretar, haideți să 

punem titlurile proiectelor de hotărâre în concordanță cu ceea ce discutăm, cu fondul 

proiectului de hotărâre, ce citim noi aici e așa...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„...articolul 1.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Doamna secretar, cine citește din afară titlul 

nu își dă seama ce ascunde fondul, nu are nicio legătură una cu alta. Rugămintea mea, 

dacă se poate, haideți că putem, din pix putem să facem un titlu mai adecvat fondului 

problemei, asta ar fi prima observație.  

A doua observație, planul de încadrare în zonă este chiar bun, ne-a lămurit 

instant, dar aș avea rugămintea la IT, ori să ne pună un Nord pe planșa aceasta, ori titlul 

să-l pună în partea de sus a Nordului, să fie mai aproape de realitate.  

Și a treia chestiune, domnule primar, acest teren care îl cedăm CUP-ului pentru 

acest rezervor de retenție, da e bine că la ploi mai abundente avem probleme la acel 

pasaj, dar aș vrea să-mi confirmați sau să-mi infirmați dacă peste acest bazin va rămâne 

acea parcare, că e oarecum necesară acolo în zonă. Poate să rămână parcare sau ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu este 

afectată parcarea, este vorba mai mult de spațiu verde adiacent parcării și oricum acolo 

dacă se va construi acest bazin de retenție va fi un bazin...e un bazin îngropat și 

deasupra lui se va circula în mod normal. Practic noi nu dăm terenul în administrarea 

definitivă, dăm doar pentru a putea să se realizeze această investiție, terenul rămâne în 

patrimoniul UAT-ului.”  

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mă gândesc că deasupra se poate amenaja o  

parcare că nu cred că ar fi o problemă, acolo în zonă este un magazin, este FUPSIC-ul 

acolo, fabrica aceea, plus cimitirul și ar fi, zic eu, benefic pentru o parcare. Mulțumesc 

frumos!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, mulțumesc și eu 

domnul Bîrsan. Alte discuții stimați colegi? Nu mai sunt. Supun la vot proiectul 1 din 

completarea ordinii de zi. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 
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George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 213 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 187/30.05.2023 privind 

aprobarea proiectului și a cheltuielilor aferente proiectului „Centru de zi de 

asistență și recuperare pentru persoane vârstnice și unitate de îngrijire la 

domiciliu”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Nu sunt. 

Supunem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc. Cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 214 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului local 

al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind însușirea inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului Focșani, cu modificările 

și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Nu sunt. 

Supunem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc. Cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 215 

 

Stimați colegi am epuizat ordinea de zi, sau mai bine zis secțiunea I a ordinii de 

zi, o să trec la secțiunea a II-a și o să dau citire adresei Direcției de Asistență Socială 

Focșani nr. 5799 din 31 mai 2023, înregistrată la Primăria municipiului Focșani sub 

nr. 57588 din 6 iunie 2023 privind efectuarea orelor de muncă în folosul comunității 

de persoanele apte de muncă beneficiare de ajutor social pe luna mai 2023.  

La secțiunea a III-a o să vă rog să vă înscrieți la cuvânt după care luăm o pauză 

pentru, doar vă notez ordinea înscrierii la cuvânt, ok, după care o să luăm o pauză 

pentru semnare, redactarea și semnarea buletinelor de vot și mai discutăm ulterior. 
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Bun, deci avem așa, domnul Bîrsan, doamna viceprimar Dimitriu, altcineva pentru 

diverse? Și doamna secretar. Ok, mulțumesc frumos, luăm o scurtă pauză. 

 

PAUZĂ 

 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul primar era un 

amendament aici, cu cei 2 reprezentanți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Am citit 

amendamentul, cu cei 2 reprezentanți...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Ok, rezultatul votului, 

domnul Liviu.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-Geoge: „Da, mulțumesc. În urma verificării 

s-au constatat următoarele: s-au repartizat un număr de 19 buletine de vot, rezultatul 

votului este: 

       Domnul consilier Zîrnă Cristian membru titular: 12 voturi „pentru”, 7 voturi 

„împotrivă”. 

       Domnul consilier Răduță  Nicolae membru titular: 12 voturi „pentru”, 7 voturi 

„împotrivă”. 

       Domnul consilier Dumitru Victor membru supleant: 11 voturi „pentru”, 8 voturi 

„împotrivă”. 

       Domnul consilier Bîrsan Costel membru supleant: 11 voturi „pentru”, 8 voturi 

„împotrivă”. 

       Doamna consilier Pristavu Viorica membru titular: 7 voturi „pentru”, 12 voturi 

„împotrivă”. 

       Domnul consilier Ailincuței Lauriana membru supleant: 7 voturi „pentru”, 12 

voturi „împotrivă”. Vă mulțumesc!” 

 Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Vă mulțumesc și eu. Supun 

la vot amendamentul domnului primar. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru și de asemenea proiectul cu tot cu rezultatul votului. Cine este pentru? În sală 

toată lumea este pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Amendamentul?” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „A fost votat mai devreme. 

Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia 

Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, devenind hotărârea nr. 216. 

Și acum continuăm cu secțiunea a III-a la diverse, s-au înscris la cuvânt domnul 

Bîrsan, doamna Dimitriu și doamna secretar. O să dau cuvântul domnului Bîrsan, în 

ordinea în care v-am citit. Domnul Bîrsan, vă rog!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnule președinte. Să fiu scurt, 

să nu îi ținem pe ceilalți  pe lângă noi, am insistat un pic și l-am rugat pe domnul primar 

să rămână pentru că așteptăm niște răspunsuri de la dânsul, eu am mai multe aici, mai 
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multe puncte, vreo 6, dar eu zic să le luăm pe rând, scurt și să le discutăm. Domnule 

primar, prima dată studiul de gaze de la Mândrești în ce stadiu suntem? Eu am mai 

bătut pe la uși pe acolo, i-am mai rugat să mai accelereze, vorbesc frumos, fetele spun 

că fac tot ce pot și așa mai departe, dar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „S-a trecut 

de etapa de evaluare DUAE și s-a intrat în etapa de evaluare tehnică a celor 5 oferte pe 

care le avem înregistrate pentru acest proiect.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Puteți să ne dați un termen când se va 

notifica câștigătorul?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă nu 

sunt foarte multe cereri de clarificări, termenele legale ar fi undeva maxim 2 luni și 

jumătate de la momentul declanșării procedurii de evaluare, dacă sunt solicitări de 

clarificări din partea comisiei de evaluare, se poate prelungi acest termen și până la 6 

luni, depinde cât de repede răspund orfetanții și dacă se încadrează în termenele 

legale.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „De ce vreau și insist un pic pe subiectul ăsta, 

domnule primar, deoarece eu am niște semnale că se încearcă, se pune un pic frână, se 

lungește mai mult decât trebuie procesul, sper să fie doar o impresie și mă rog să fie 

greșită. Altă chestiune ce vreau să vă întreb, e vorba de..mai mulți colegi mi-au atras 

atenția, eu nu am văzut să fiu sincer, mă pricep mai puțin la problemele financiare, 

tragerea pentru execuția acestor lucrări, tragerea de bani din împrumutul contractat ar 

fi undeva la 2025 că nu mai bate datele pe care discutăm, în cazul ăsta.”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu știu 

dacă e așa, ar trebui aici să răspundă de la economic, dar tragerile se fac în primul rând, 

știți foarte bine sau dacă nu știți vă explic care este procedura de aprobare în cadrul 

comisiei de avizare a împrumuturilor locale, există un plafon de 200 de mii, de 

milioane, la nivel național care se...în limita căruia se pot face trageri în cursul unui an, 

noi deocamdată suntem în procedură de achiziție a acestui împrumut, avem deja cred 

că 4 sau 5 oferte de la mai multe bănci și până nu vom avea încheiat contractul nu 

putem să mergem la comisia de avizare a împrumutului pentru a solicita trageri.  

De obicei tragerile se pot aproba pentru proiecte care nu sunt cu finanțare 

europeană, doar în limita acestui plafon și se face o analiză, deci se face o aprobare 

inițială undeva în luna februarie-martie și se va face o analiză a tragerilor executate de 

toate UAT-urile până la 15 august și dacă sunt sumele netrase în perioada martie – 15 

august cei care sunt pe lista de așteptare pot primi aprobarea, înțelegeți? Dar în orice 

caz noi avem sumele necesare să putem demara proiectarea tehnică, avem banii noștrii 

din bugetul local puși acolo și suma redistribuită din împrumutul de 70 de milioane. 

Deci practic dacă anul acesta vom finaliza contractul, adică vom avea semnat 

contractul de proiectare tehnică și execuție, primul lucru trebuie să dăm ordinul de 

începere pentru proiectarea tehnică, proiectare tehnică care durează și aia cel puțin 3 

luni de zile, dacă mă înșel eu cam așa e trecut, 3-4 luni de zile e trecut în caietul de 

sarcini.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, dar e un pic exagerată pentru că...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..așa a 

fost stabilită de către inspectorul care ne-a întocmit, să-i spunem așa, studiul de 

fezabilitate.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnul primar, studiul de fezabilitate e atât 

de bine făcut încât proiectarea se face, credeți-mă, foarte repede, deci...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..atenție, 

este un termen maximal, sunt situații în care proiectanții dacă se mobilizează nu trebuie 

să respecte acest termen maximal, pot să depună, să facă proiectarea așa cum spuneți 

dumneavoastră și într-un termen mult mai scurt, fără niciun fel de problemă.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Bun, deci termenul de 2025 e un termen să 

nu intre lumea în panică.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu intră 

lumea în panică, noi vom avea posibilitatea să demarăm, cum v-am spus, proiectarea 

tehnică și ulterior chiar să avem banii pentru începerea lucrărilor și între timp vom avea 

și contractul de împrumut încheiat și vom avea și solicitări la comisia de avizare a 

împrumuturilor locale și vom avea și noi poate la anul posibilitatea, dacă anul acesta 

ne pregătim temeinic la anul dacă depunem cerere să ni se aprobe tragerile în cursul 

anului.”  

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Eu speram că anul ăsta se va întâmpla.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da dar 

acestea sunt procedurile și nu avem cum să sărim peste anumite etape.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Bun, mai vorbim, dar eu zic că ar fi timp 

dacă am avea bunăvoință să știți că ar fi timp, după părerea mea.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt 5 

oferte domnul Bîrsan, de la 5 asocieri de firme și documentele sunt foarte stufoase, să 

spunem așa.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Haideți să trecem un pic pe lista de 

priorități...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...toate 

procedurile de achiziție sunt pe lista de priorități.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Bun, al doilea punct domnule primar PUG-

ul... Știți că dădeați vina pe noi că nu suntem noi de acord și așa mai departe, nu, noi 

am fost de acord de acum 2 ani de zile și nu se mai mișcă nimic cu acest...”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ba da, vă 

contrazic, am depus documentația la mediu pentru avizul final de mediu. Am primit 

mai multe observații pentru că există acolo un tovarăș domn care nu mai vreau să spun 

cum și în ce fel îl cheamă, care întotdeauna caută tot felul de explicații și motive, 

niciodată nu vine cu o listă completă de observații asupra documentației depuse ca să 

ne pregătim și noi temeinic, să ne ducem să depunem documentele, mă duc depun 

documentele, îl întreb mai aveți alte solicitări, alte clarificări sau de...nu mai avem, 

apoi depunem documentația și ne trezim pe urmă cu adresă și ne spune, pardon, dar 

știți că m-am gândit eu că mai trebuie pus și nu știu ce, domnul Păduraru ar trebui să 

vină să vă explice, ar trebui să mai punem și nu știu ce indicativ la fiecare spațiu verde 

ca să poată fi corelat cu nu știu ce. Asta e ultima cerință a dumnealor și dacă obținem 
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și avizul de la mediu pe urmă mai avem cel de la Ministerul Dezvoltării și Consiliul 

Județean.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Eu am intrat în contact și cu cei de la mediu, 

dacă vă ascult pe dumneavoastră vă dau dreptate, dacă îi ascult pe ei le dau lor dreptate, 

să știți, e ca la divorț, fiecare are dreptate depinde cum îi asculți. Haideți faceți o echipă 

de lucru ceva...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar am 

făcut echipă de lucru, este echipă cu care ne-am întâlnit, cu care am discutat, este 

formată din reprezentanți de la multe instituții, am discutat, este un colectiv de 

consultare publică se numește, pe care l-am convocat, acum cât timp doamna Ghiuță? 

Acum o lună de zile parcă, cel mult o lună de zile, s-au discutat, s-au clarificat, noi așa 

am crezut că s-au clarificat toate observațiile celor de la protecția mediului, că s-a 

depus documentația, am primit iarăși solicitări de clarificări și modificări, le-am 

transmis și când am spus și noi că toată documentația e completă ne mai trezim cu o 

adresă acum venită, uitați o să o caut să văd dacă nu o am chiar pe whatsapp.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „E incorect că legea spune clar, îmi spui de 

la început ce documente să-ți aduc fără a mai veni cu alte termene și așa mai departe. 

Dar haideți că lucrurile eu cred că se pot aranja spre bine dacă există un dialog...vă rog 

frumos, da...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă îmi 

permiteți o să caut puțin, că mi-a trimis din ce îmi aduc aminte eram în concediu când 

mi-a trimis domnul arhitect adresa de la... a uitați, trimisă luni, după ce am trimis vineri 

ultimul e-mail la mediu, domnul Chiriac a răspuns așa: Este bine din punct de vedere 

spațial acum și sper ca în curând să pot finaliza un punct de vedere...vă rog însă să 

încercați să adăugați, deci să încercați....e după bunul plac al celui de la mediu de acolo, 

să încercați să adăugați la acest fișier SHAPE niște atribute prin care să putem afla 

suprafața parcelei analizate, un cod cadastral sau ceva cod de identificare, deci cum să 

spun... e cu ceva, nu-i o chestiune clară, fermă pe poziții, ceva cod de identificare astfel 

încât odată introdus în baza de date GIS a APM Vrancea, harta vectorială să fie un 

instrument operabil în cazul proiectelor publice sau private și să vă putem transmite de 

la caz la caz observațiile spațiale față de parcela cu spațiu verde la care facem referire. 

Practic acum SHAPE-ul este lipsit de atribute și asta nu ne va ajuta în demersul nostru 

și deci...cică să adăugăm ceva, să adăugam un atribut, să adăugăm o chestiune, nu e o 

treabă cum spuneți și dumneavoastră și cum am cerut-o și eu de fiecare dată la orice 

întâlnire. Domnule, dă-mi concret ce obligații legale am pentru a prezenta o 

documentație completă și legală și cu astea ți le pun la dispoziție, că mai vrea cineva 

de la Mediu să-i mai pun nu știu ce atribut vectorial pe planșa respectivă, să-i mai pun 

nu mai știu ce chestiuni, de acum mi se pare o hărțuire și o căutare de nod în papură, 

credeți-mă. ” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Am înțeles domnule primar. Mai am încă trei 

puncte... ” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...și ce îmi 

spune domnul arhitect că aceste atribute....da într-adevăr este...introducerea de atribute 

și transpunerea în GIS este operațiune care se va realiza după obținerea tuturor avizelor 
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pentru PUG. Dacă se schimbă ceva la Mediu sau la Ministerul Dezvoltării trebuie să 

revenim la aceste atribute.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Bun, am înțeles...acum vreau să vă atrag 

atenția de încă trei puncte, două repede dar nu am nevoie de răspuns de la 

dumneavoastră întrucât au fost și proiecte pe ordinea de zi, străpungerea Militari, 

străpungerea spre Carrefour, haideți să le grăbim să lăsăm ceva în urma noastră.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Le avem în 

lucru domnul Bîrsan, le avem în lucru, suntem la etapa studiului de oportunitate, acum 

discutăm legat de exproprieri, avem o confirmare de la COMETEX, nu? Că sunt de 

acord să ne cedeze terenul, este vorba despre o suprafață necesară a face această 

străpungere din strada Militari către strada Anghel Saligny și așteptăm raportul de 

evaluare din partea celor care întocmesc acest raport, din partea evaluatorului pentru 

terenul de aici...dintre surdomuți, de la intersecția Cuza Vodă cu Mărășești până...” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „A fost în proiect acum vreo două ședințe dacă 

nu mă înșel. ” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „A fost, dar 

mai avem...așteptăm chiar luni....nu...marți, am avut o întâlnire și cu Consiliul Județean 

pentru că avem o parte de teren de obținut și de la Consiliul Județean. ” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc! Haideți încă una și nu vă mai 

plictisesc. ” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vă rog, nu 

mă plictisiți. ” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „În 2017 dacă îmi aduc bine aminte, am făcut 

eu o propunere și chiar o să caut ședința de Consiliu Local și am să o scot, în care am 

propus un pasaj și au venit repede negativiștii să spună că e imposibil, un pasaj în Piața 

Unirii pentru că o să fie mare problemă, ceea ce dumneavoatră nu credeți, cu circulația 

când vor fi cele două sensuri unice. Un pasaj nu se face într-adevăr bătând din palme, 

dar nu este imposibil. Între timp am mai discutat cu arhitecți și cu constructori și este 

simplu domnule primar, nu știu cine de la dumneavoastră, din biroul dumneavoastră 

își dă cu părerea „vai e greu”. Domnul primar, au făcut ei Canalul Mânecii pe sub 

Atlantic și se poate și este aici foarte simplu...se face...domnule uitați-vă un pic la mine, 

domnul primar, se face un șanț și se pune placă de beton deasupra, e foarte simplu 

domnule primar, foarte simplu, se poate asta sau se mai poate și sub Piața Unirii, aici 

e mai complex...o parcare și am rezolvat pentru o sută de ani problema centrului 

Focșaniului, gândiți-vă la asta. ” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt cu 

totul și cu totul de acord și știți că v-am susținut și atunci ideea, problema este una 

singură, finanțare, să identificăm finanțare pe de-o parte și pe de altă parte gândiți-vă 
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că pe Bulevardul Unirii sunt foarte multe rețele principale de utilități: conductă 

principală de gaze, conductă principală de canalizare, apă... ” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Pe Bulevardul Unirii nu este domnul primar, 

este prin spate.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Avem...din 

informațiile pe care le dețin avem magistrale de alimentare cu energie electrică, toate 

aceste magistrale pentru a putea să construim așa ceva trebuie să le mutăm și trebuie 

să le mutăm stânga dreapta. ” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Iertați-mă domnule primar, eu am alte date, 

deci toate magistralele de care vorbiți dumneavoastră sunt prin spatele blocurilor, 

dincolo...între biserică și....” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Acolo este 

doar magistrala pentru agent termic și apă caldă. ” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „...și gaze, tot acolo e și curent electric, bun în 

sfârșit cât costă un studiu de fezabilitate? Am aruncat noi atâția bani pe toate prostiile, 

haideți să facem un studiu de fezabilitate să vedem cât ar costa.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „La 

rectificarea bugetară propuneți alocarea unei sume pentru a se realiza acest studiu de 

fezabilitate. ” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Am înțeles. Mulțumesc frumos!” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Cu 

plăcere!” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc domnul 

Bîrsan! Doamna Dimitriu, vă rog!” 

    

        Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Mulțumesc domnule 

președinte! Voiam...pentru că este doamna Radu aici prezentă în sală, să ridicăm încă 

o dată problema și am vorbit chiar cu domnul primar și exact ce spuneam Grădinița 

numărul 17, Grădinița Albinuța pentru a veni cu aportul ei de bănuți pentru că este 

instituție publică, pentru a putea dumneavoastră repara acoperișul dar ne izbim de 

încăpățânarea domnului administrator și să știți că aici sunt mai mulți administratori, 

în orașul Focșani care nu se preocupă de problemele condominiului pe care îl 

administrează, aici ar trebui găsită o variantă pentru că foarte multă lume se vaită de 

neigienizarea subsolurilor, de lipsa implicării pe ce înseamnă acoperiș, anvelopare și 

multe alte probleme pe care le au locatarii și așa este și cazul doamnei Radu. Domnul 

administrator ar trebui să umble din ușă în ușă să...mă rog...să ia cotă parte de la fiecare 

proprietar pentru că este bun comun, iar în ceea ce privește grădinița cu siguranță se 

vor găsi sumele necesare care nu cred că vor fi chiar foarte mari în ceea ce privește 

procentul pe care trebuie să-l aloce...să-l alocăm noi din bugetul municipiului Focșani, 
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dar administratorul rămâne o problemă și dacă ați putea domnule primar...eu am vorbit 

cu dumnealui, nu știu...să-l chemăm și pe dumnealui la o discuție, să se implice mai 

mult în problema aceasta pentru că doamna chiar o să ajungă să aibă cerul liber 

deasupra, să nu mai aibă acoperiș, adică am fost acolo și am văzut. Asta o dată...dacă 

vreți să spuneți dumneavoastră...  ” 

       Doamna Radu: „Mai este un pic și ajunge...a ajuns deja la...a căzut tot tavanul de 

sus din hol, din dormitoare și din sufragerie. ” 

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Eu o să o rog încă o dată 

pe doamna director să depună la Primăria Focșani o solicitare în sensul acesta pentru 

alocare de fonduri. ” 

       Domnul consilier Dumitru Victor: „Dacă-mi permiteți un pic, să înțeleg că a 

căzut placa?” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, acolo 

este o situație, sunt infiltrații în planșeul blocului, în terasa blocului, la acoperiș. Acolo 

în acel bloc funcționează cele două grădinițe 17 și 19. Fiind proprietate comună noi 

putem să asigurăm reparația acoperișului în cotă parte direct proporțional cu suprafața 

ocupată de cele două grădinițe. Mai sunt și câteva apartamente care ar trebui să 

contribuie la aceste reparații pentru că acoperișul e un bun comun. Discuția o cunosc 

și am vorbit cu doamna Radu de foarte multe ori și eu la telefon, știu despre ce este 

vorba, i-am explicat că fără acceptul celorlalți proprietari din cadrul Asociației de 

proprietari și fără...nu numai acceptul și contribuția lor financiară nu putem, dacă vreți 

să facem...dar asta ar însemna să deschidem o cutie a Pandorei, să alocăm noi întreaga 

sumă, ceea ce este...v-am spus adică ar însemna de fiecare dată...de fiecare dată o să 

vină cineva „stai că îmi plouă în casă și să ne facă primăria acoperișul”, păi așa și la 

mine acasă dacă plouă în acoperiș trebuie să vin la primărie, nu se poate, deci fiecare 

trebuie să își gestioneze cota proprietate din proprietate. ” 

       Doamna Radu: „Vă spun că eu nu veneam la primărie dacă soțul meu...din 2009 

era perfect sănătos, se ocupa... de acel acoperiș și îl făcea el cu mâinile lui, era meseria 

pe mâna lui, dar acum ce să fac cu el că e legumă, ce pot să mai fac eu din omul ăsta? 

decât că voi munci să poată să trăiască și el că altfel îl pierd. Dacă eu nu cheltui bani 

cu el pe medicamente, cu tot ce are nevoie eu îl pierd.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Noi putem 

susține cota parte...știu, cunosc situația, i-am spus și dumneaei de nenumărate ori că 

asta este singura soluție. Noi la acest moment în primul rând nu avem un punct de 

pornire, nu știm la ce sumă se ridică aceste reparații. ” 

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Asta este tot în grija 

administratorului, firește. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Tot 

administratorul ar fi trebuit să contracteze o firmă specializată care să vină să-i facă o 
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evaluare, să-i spună da domnule te costă o sută de lei și din suta respectivă noi putem 

suporta cât revine pentru suprafața pe care o deținem noi ca și cotă parte din totala 

proprietate. ” 

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Deci aici ar fi clar o 

discuție cu administratorul în primul rând, deci trebuie convocat la o discuție pentru că 

nu se preocupă.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Și eu sunt convins 

că și la noi dacă se mediatizează un pic cazul, adică sunt o grămada de firme și de 

oameni potriviți financiar care ar putea ajuta pe doamna, bănuiesc că nu are așa o avarie 

colosală, ca sumă mă refer. Nu știu dacă se ridică ca sumă...că avem atâtea firme de 

construcții în orașul Focșani și cred că ar putea ajuta cineva, mă gândesc, pentru că se 

poate...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Asta nu ar 

fi o problemă cu evaluarea, problema este cu realizarea efectivă a reparațiilor. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Realizarea 

efectivă...asta spun, sunt atâția constructori care cât de cât se pricep, adică ar putea 

vedea cineva sau discuta...eu știu...un gest de caritate, asta e.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Doamna 

viceprimar dacă aveți numărul de telefon a administratorului contactați-l și chemați-l  

și stăm împreună de vorbă cu dumnealui și vedem ce soluții găsim. ” 

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Da, firește că îl am. Ok, 

așa facem. Mulțumesc!” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Să găsim totuși o 

variantă pentru doamna.” 

       Doamna Radu: „Mulțumesc mult!” 

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „O altă problemă...eu am 

doar trei probleme față de șase ale domnului Bîrsan, o să merg mai repede. Cu mare 

drag doamna Radu. Știm foarte bine că odată cu reabilitarea, resistematizarea orașului 

avem o problemă cu intersecția Bulevardului Brăilei cu strada Maior Gheorghe Pastia, 

deci la orele de vârf și nu numai aproape pentru că evident se aglomerează foarte mult, 

cei care vin din Bulevardul Brăilei, dinspre Casa de Pensii care vor să intre aici la...a 

face stânga sau dreapta, depinde...spre Big sau spre Vlahuță trebuie găsită... ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Stop, acolo 

avem semaforizare, prevăzută semaforizare și la acea intersecție urmează a fi instalată, 

montată și când se va da drumul la întreg sistemul de management al traficului acolo 

vom avea...” 

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Și până atunci nu putem 

găsi o soluție de avarie? Zic...nu știu. Ce am putea să facem? Se pierde foarte mult 

timp în trafic.” 
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        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Care ar fi?  

Nu avem cum, pentru că se intră în conflict cu semaforul și nu avem cum să...” 

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Știu și asta că e semaforul 

la Big, dar dacă am găsi o soluție provizorie, ar trebui vorbit cu cei de la Poliție, cred.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Până la 

sfârșitul acestui an sperăm să avem montat acest sistem de semaforizare în tot orașul 

și dacă îl avem poate îl punem și în funcțiune și atunci se va rezolva problema.” 

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Ok. Mulțumesc! Și o altă 

problemă pe care mi-au ridicat-o cei de la Inspectoratul Școlar Județean, acum două 

zile au avut o activitate...mă rog...pe județ cred, o activitate de amploare și evident că 

persoanele...majoritatea doamne, cadre didactice care au ajuns în zona Bahne și au 

parcat acolo, fiind și în reabilitare Cartierul Bahne, s-au trezit toate doamnele cu 

amendă de la Poliția Locală în geam. Ideea este că dânsele și-au plătit evident ca să 

plătească jumătate, dar aș avea rugămintea să spunem, către Poliția Locală să fie un 

pic mai indulgentă sau să dea un avertisment în primă fază pentru că știm foarte bine 

orașul tot este într-o reabilitare totală și locuri de parcare sunt insuficiente pentru toată 

lumea. ” 

       Domnul consilier Dumitru Victor: „Pot să vă răspund eu doamna viceprimar? 

Acum nu iau partea Poliției Locale și eu am fost în aceeași situație...toți cei pe care...și 

au primit avertisment.” 

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „...și eu...exact, dar 

vorbesc de avertisment nu de amendă, asta am și spus mai devreme dacă ați fost atent, 

deci aș dori măcar avertisment pentru că avem legea prevenției...toată lumea să... a 

doua oară ești prins se consideră că e rea voință dar cumva să găsim o soluție de 

compromis cumva. Mulțumesc mult! Atât am avut de spus. Mulțumesc domnule 

președinte!” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „O să încerc 

să transmit Poliției Locale.” 

       Domnul consilier Dumitru Victor: „Nu, mai e o problemă...pot să abordez și eu 

problema asta pentru cei care locuiesc la casă și blochează trotuarul, există o hotărâre 

de consiliu local, însă mai e o altă problemă, mi s-a explicat că strada trebuie să aibă 

minim șase metri lățime și în situația în care are șase metri lățime poți parca pe 

carosabil, însă parcând pe carosabil se blocheză traficul și se îngreunează.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Trebuie să 

citim și Codul Rutier, să vedem ce scrie și în Codul Rutier, că acolo sunt niște sancțiuni 

legate de ....” 

       Domnul consilier Dumitru Victor: „Da, aici... o situație de compromis, cumva 

trebuie pentru că în momentul în care eu îmi parchez mașina, nu am unde să o parchez 

în curte, mi-o parchez pe stradă, vă dați seama ce blocaj se crează, mai ales pe strada 
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unde locuiesc eu, care face legătura între centrul orașului și tot Cartierul Bahne, toată 

zona aia acolo va fi o nebunie și este o nebunie....nu am loc.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Dumitru 

haideți să...domnul Bîrsan vă rog să continuăm.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnule primar, douăzeci de secunde, nu mai 

mult. Domnule primar, colega mea Ana-Maria Dimitriu a solicitat cu semaforizarea cu 

Brăilei, soluția există și v-am mai spus-o, blocăm Gheorghe Magheru și extindem 

parcul pe porțiunea de la banca...de la BRD până aici și rămâne doar 

bulevardul...domnul primar nu râdeți că până la urmă așa o să fie, una dintre ele va fi 

inutilă, ori Magheru, ori Brăilei, uite o să vedeți...Pastia scuzați-mă, iertați-mă Pastia, 

da era Magheru la mine acolo și de aia eram pe lângă. Deci, blocăm Pastia, facem 

pentru copii desen pe asfalt, nu știu...cu role și rămâne doar Brăilei și atunci se face 

tranziția între parcuri foarte bine. De la BRD cine vine...că e sens unic Mihai 

Kogâlniceanu BRD care face stânga către Cuza Vodă sau Bucegi și s-a rezolvat 

problema și să știți că numai asta...” 

       Domnul consilier Dumitru Victor: „Dumneavoastră...dacă eu vin din centru, 

vreți să mă duc pe centură acasă?” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Nu, mergi pe Brăilei, pe Brăilei, că numai una 

se va putea circula, ori Brăilei, ori Pastia.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnilor 

consilieri, doamnelor și domnilor consilieri este un studiu de trafic făcut, este o soluție 

propusă de o firmă specializată, am încredere că acest sistem de management al 

traficului propus...rețineți, am avut și noi un noroc o dată în viață, haideți să așteptăm 

să se materializeze. Avem ca și firmă care ne asigură acest management de trafic una 

dintre cele mai mari firme din lume, este vorba de ZWARCO, da? ZWARCO cu sediul 

în Viena, deci nu este Floricica SRL și au experiență în tot ceea ce au făcut, au făcut 

management de trafic inclusiv în Statele Unite ale Americii, Los Angeles și în mai 

multe localități din Statele Unite. Adică eu am încredere maximă în acești oameni că 

vor face treabă de calitate, haideți să lăsăm și dacă este cazul putem....nu pot acum să-

l oblig pe cel care vine pe Cuza Vodă să mai meargă încă....nu știu câți...să mai 

facă...înainte de a intra...domnul Bîrsan vă întreb altceva și vă întreb pe dumneavoastră, 

pe toți colegii: sunteți de acord cu sensul unic instituit pe strada Ion Basgan? Vi se pare 

ok? Sau nu? Zona de case și zona de Școala numărul 2. Înainte de a intra în ședință m-

a sunat un tânăr extrem de nemulțumit, de ce lăsăm domnule sens unic pe perioada cât 

nu există...cât e vacanță la școală? Adică noi ar trebui să punem sensuri unice după 

cum e programul la școală, dacă e școală        într-adevăr acolo e aglomerat pe strada 

respectivă pentru că mulți părinți vin și așteaptă copiii sau îi lasă pe străduță că e în 

imediata vecinătate și acum dacă este vacanță și nu e atât de mare traficul să scoatem 

sensul unic, nu putem să facem alternanțe de genul acesta.”    
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       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Plus că acolo 

Basganul, e sens unic spre Independenței, Culturii e invers și cealaltă e tot așa 

în...Scarlat Târnăvitu e în Independenței. ” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Dacă tot discutăm despre sensuri unice pe 

Alexandrescu, în spate la Școala numărul 5, acolo de când s-a făcut sensul unic se 

circulă mai greu decât înainte când era circulația pe ambele sensuri. Deci se ceează 

niște blocaje, toți părinții vin și parchează mașinile, nu pe câte un rând, pe două rânduri 

și de abia se reușește să se circule pe un fir și...” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „...pe Golescu. ” 

       Domnul consilier Dumitru Victor: „Pe Alexandru Golescu, da. Acolo trebuie 

făcut ceva, apropo de mers pe...și mie personal, dar nu mie, tuturor ne creează un 

disconfort când trebuie să o iau să ocolesc în condițiile în care nu s-a rezolvat nicio 

problemă, adică nu e mult mai bine, adică pentru toată lumea...” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Asta a fost 

solicitarea riveranilor pentru că aceeași problemă au sesizat-o și dumnealor, când era 

pe dublu sens ei nu mai aveau cum să iasă din curte în perioada când veneau și începeau 

orele copiii la școală.”  

       Domnul consilier Dumitru Victor: „Și acum e mai rău, e mai rău decât înainte, 

vă spun se parchează cel puțin pe încă o bandă, pe un singur sens, dar știți cum rămâne? 

rămâne așa șerpuit, rămâne, că parchează...nu parchează toți pe dreapta, parchează unii 

pe stânga, unii pe dreapta cum le vine așa...la un moment dat se crează niște blocaje de 

este imposibil să treci pe acolo dacă...” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Avem o 

comisie de siguranță a traficului din care faceți parte...fac parte o parte dintre colegii 

dumneavoastră, nu? Și puteți veni cu aceste observații sau chiar și în calitate de 

consilier faceți o propunere și o discutăm.”  

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Apropo de 

propunere că am fost...dacă vă aduceți aminte am participat și eu la o comisie de 

siguranța traficului, cred că prin ianuarie dacă îmi aduc aminte și am avut o discuție 

pentru...tot vis a vis de un sens unic la U-ul acela din Comisia Centrală, vis a vis de ...e 

un restaurant acolo.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „S-a discutat 

acolo, s-a discutat și s-a stabilit că poate fi sens unic doar pe zona de ieșire pentru că 

acolo...ieșirea pe strada care vine perpendiculară pe intrarea în curtea unde sunt multe 

depozite. Dacă noi am face sens unic, știți se intră cum se vine dinspre Măgura, dacă 

facem prima la dreapta și să punem sens unic acolo, practic camioanele mari care vor 

intra de pe centură nu pot face virajul să intre în curtea acelui... ”  
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       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Acolo, vă spun e 

un haos total, acolo dacă semnalizezi stânga, dreapta și vin...” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „S-a 

reglementat sens unic doar de ieșire dinspre poarta de intrare, de la poarta de intrare de 

la acel depozit, el trebuie să o ia doar înainte.”  

Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „...doar asta și să 

fie interzis în stânga și să nu o mai ia înapoi pe...să fie doar înainte.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, 

pentru că dacă ei au dublu sens aici pe străduța asta mică pot merge și când ies, ies 

doar pe acolo, pot ieși pe acolo.”  

          Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doar pe acolo, 

da. E ok și așa, numai să facă...” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Adică 

practic e interzis să se intre de aici încolo sau invers, nu mai știu exact cum a fost 

clarificat. Nu, pardon, am greșit, este sens unic de intrare aici prima la dreapta cum 

venim dinspre Măgura, iar cea care este perpendiculară pe intrarea în depozit e dublu 

sens și atunci cel care intră la dreapta are sens unic, se duce și poate să facă U-ul dar 

camionul care vine, el nu face prima la dreapta că i-ar fi...în capăt i-ar fi greu să facă 

virajul..face următoarea la dreapta  și intră și se duce.”  

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Da și face 

următoarea la dreapta. E perfect că am impresia că acolo e strada un pic mai lată ca 

prima. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Exact și 

așa ar fi soluția adoptată...cred că s-a și implementat.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Eu am fost de 

curând și nu...săptămâna... ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Întrebăm 

acum la Direcția de Dezvoltare să vedem, pe domnul Dochioiu dacă...”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Nu am văzut 

dar...doamna Ghiuță, vă rog! ” 

        Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Nu așteptăm? Vă prezint raportul privind obiecțiile de legalitate asupra Hotărârii de 

Consiliu Local numărul 169 din 2023 privind aprobarea extinderea de spațiu pentru 

trei familii din imobilele situate în strada Revoluției 16 și 17, bloc C2 partea 

nereabilitată în imobilul de locuințe sociale situat în strada Revoluției 16, bloc C2 

partea reabilitată. În ședința ordinară a Consiliului Local din 30 mai 2023 a fost supus 

aprobării dumneavoastră, proiectul de hotărâre din 3 mai 2023 privind aprobarea 

extinderii de spațiu pentru trei familii din partea nereabilitată în partea reabilitată, 

proiect de hotărâre inițiat de un număr de trei consilieri locali ce a fost aprobat cu de 
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21 de voturi „pentru”. Am apreciat articolul 2 din această hotărâre ca fiind nelegal, 

motivat de următoarele aspecte: prin proiectul de hotărâre din 3 mai a fost propusă 

aprobarea extinderii de spațiu pentru familiile Zăgan, Lăutaru și Brândușescu Nicolae. 

În baza regulamentului aprobat prin hotărârea 111/2022, proiect ce a fost înscris pe 

ordinea de zi a ședinței, așa cum v-am mai zis, din 30 mai 2023. La momentul 

întocmirii raportului serviciului de specialitate și avizării proiectului de hotărâre 

privind aprobarea extinderii de spațiu pentru familiile Zăgan, Lăutaru și Brândușescu, 

proiectul a fost însoțit de documentele justificative prevăzute de Codul Administrativ 

și legea specială, respectiv procesul verbal al comisiei sociale din 25 aprilie 2023, 

referatul de necesitate, referatul de aprobare și referatul Serviciului administrarea 

domeniului public și privat și publicitate. Toate documentele enumerate în paragraful 

anterior priveau, justificau și avizau aprobarea extinderii de spațiu pentru cele trei 

familii. Ulterior aprobării în ședință având în vedere necesitatea verificării tuturor 

actelor administrative ce stau la baza proiectelor de hotărâre adoptate de 

dumneavoastră. Am solicitat serviciului de specialitate să comunice dacă mai sunt 

valabile contractele de închiriere sau concesiune asupra imobilelor cu obiect modificat 

sau aprobat prin proiectele de hotărâre supuse aprobării dumneavoastră. Prin adresa 

58228 din 7 iunie 2023 serviciul de specialitate a comunicat faptul că familia Lăutaru 

nu mai avea contract de închiriere valabil la momentul adoptării hotărârii, motiv pentru 

care la data de 30 mai, momentul când ați adoptat hotărârea nu mai putea beneficia de 

extindere de spațiu deoarece nu mai deținea contract de închiriere valabil, am întocmit 

prezentul raport, am înaintat documentația Prefecturii.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc 

doamna secretar! Stimați colegi, referitor la raportul doamnei secretar, am luat și eu 

act de el, că îl am în față aici să vedem..și vă propun să așteptăm un punct de vedere al 

Prefecturii și ulterior să vedem pe ce decizie vom modifica sau...eu știu...poate există 

o rezolvare referitor la ceea ce a semnat la doamna secretar și nu mai e nevoie de nicio 

modificare, o să vedem la momentul respectiv.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Mai avem 

o problemă legată de acești chiriași ai noștri din blocurile din Revoluției 16 și 17, astăzi 

le-am înmânat înștiințările că vom începe în maxim două săptămâni sau trei, luni pe 3 

iulie deja începem organizarea de șantier pentru reabilitarea acestor blocuri și le-am 

transmis celor cinci familii parcă, nu? Câte familii au fost? Cum 20? 5 familii care 

aveau contractele menținute în vigoare prin hotărâre de instanță și cărora le-am propus 

suspendarea contractului pe perioada derulării lucrărilor, avem acel spațiu, să spunem 

tampon în Albinei pe care îl putem utiliza pentru a putea să-i mutăm acolo temporar 

pe cei cărora le suspendăm contractele iar celorlalți cărora le-am anulat contractele nu 

mai avem obligație legală să le asigurăm o locuință atâta timp cât nu avem unde, practic 

nu avem unde, da? Deci, le suspendăm doar celor cărora instanța le-a dat câștig de 
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cauză în acțiunea pe care au făcut-o la Judecătorie sau la Tribunal, nu știu unde au făcut 

acțiunea. Cinci familii, colegii de la patrimoniu vă pot informa și vă pot pune la 

dispoziția comisiei de locuințe sociale și trebuie să analizăm cât se poate de repede să 

vedem dacă sunteți de acord, pentru cei care se...”  

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Și câte camere aveți în partea cealaltă, la 

Albinei?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „La Albinei 

nu pot să spun că e un număr de camere, acolo e un spațiu mai mult la comun, el a fost 

utilizat ca și adăpost de noapte, unde practic veneau seara....”  

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Sunt încăperi mai mari?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt 

încăperi mai mari cu spații comune, dormitoare comune, e o sală de mese...”  

       Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „E mai bine decât în 

Revoluției. ” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „E mai bine 

decât în Revoluției, momentan dacă nu au alte soluții, noi le oferim ceea ce avem ca și 

posibilitate în acest moment, provizoriu până la finalizarea lucrărilor. Când se vor 

finaliza lucrările...cum am făcut și pentru cei din Măgura de la blocul Onasis. Când s-

au terminat lucrările i-am mutat înapoi pe cei care au avut contract, ceilalți vor fi supuși 

criteriilor de evaluare conform regulamentului aprobat prin hotărâre de consiliu local.”  

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „V-a răspuns 

domnul director?” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „A răspuns, 

dumnealui a fost o perioadă în concediu și acum e în concediu cel care se ocupă de 

sistematizare...se duce până acolo și vă dau un răspuns.”  

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Ne vedem la 

ședința extraordinară am înțeles, luni la 10, da?” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Luni la ora 

10 e o ședință extraordinară cu două proiecte. A mai intervenit acum o situație, nu știu, 

mai este o situație...am înțeles că urmează să vină o cerere din partea Inspectoratului 

Școlar, va avea loc un concurs național de istorie și pentru care vor veni 120 de elevi 

și solicită să le asigurăm un transport gratuit. Orice transport gratuit trebuie decontat 

practic...transport gratuit local, deci cu Transportul Public, să le asigurăm niște 

abonamente din astea pentru câteva zile, pe perioada desfășurării concursului, să le 

asigurăm gratuitate pe transportul public. Nu e o sumă foarte mare dar trebuie să facem 

toate aceste diligențe.”  

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Eu vă mulțumesc 

frumos și dacă nu mai avem și alte discuții declar ședința închisă..” 
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       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și noi vă 

mulțumim. Vă doresc o zi bună, sănătate! Și „La mulți ani!” tuturor celor care poartă 

numele de Petru și Pavel.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumim! La 

revedere!” 
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